
 

 
 

 
Interpellation ställd till BUN ordförande Catharina St. Cyr 

Brister i brandskydd.   

Vi kunde läsa i torsdagens nr av Strengnäs tidning om förläggande om brister i brandskydd på 
Thomasgymnasiet. Något som vi ser som mycket allvarligt och bara inte får hända. Det handlade 
bristande funktion på branddörrar, tillstånd för hantering av brandfarliga gaser och vätskor. Trots det 
så hanterar skolan gasol och acetylen.  

I artikeln framgår det även oklarheter, gränsproblematik med vem/vilka som ska göra egenkontrollen 
och avsaknaden av dokumenterat brandskyddsarbete. Något som vi ser som något märkligt eftersom 
vi lyfte i en interpellation redan 2019 med frågor om systematisk brandsskyddarbete.  

Exempelvis frågade vi: Dokumenteras arbetet med protokoll med text och foton på påkomna brister? 

Svaret blev då: De årliga säkerhetsronderna protokollförs och åtgärder vidtas löpande.  

Oroväckande är då nu 2024 att man hittar oklarheter med vem som gör vad, brister i något som 
allvarligt som bristande funktion på branddörrar och avsaknad av dokumenterat brandskyddsarbete.   

Så vi ställer därför följande frågor: 

1. Hur ser det ut på alla skolor med det systematiska brandskyddsarbetet (SBA) med 
dokumentation, ansvarsfördelning med vem/vilka som gör vad? 

2. Hur ofta gör man SBA på skolorna, en gång per år, månad eller vecka? 
3. Vart ligger ansvaret på att samordna SBA sker likvärdigt på samtliga skolor?    

 

Björn Karlsson 

Sverigedemokraterna Strängnäs  

 

 

    

”Lite snett kan också vara rakt” 

https://strangnas.sd.se/

